

SHAMPOO FOR HAIR GROWTH AND STRENGTHENING HORSE FORCE- shampoos (non-coloring) shampoo Zeldis-farma, Ooo

HORSE FORCE®

ЛОШАДИНАЯ СИЛА®

ШАМПУНЬ

для роста и укрепления волос
SHAMPOO FOR HAIR
GROWTH AND STRENGTHENING

HORSE FORCE®

Certified for people



ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА®

HORSE FORCE®

SHAMPOO FOR HAIR
GROWTH AND STRENGTHENING
with keratin based
on oat surfactants

The gentle cleansing formula of the shampoo based on oat detergents, with a high concentration of keratin, sulfate, paraben and silicon free, is designed for soft and careful treatment of your hair and scalp. The shampoo has a neutral pH which is ideal for human skin. Regular use of the shampoo promotes healthy hair growth, improves and restores every hair throughout its length within and without. Especially recommended for use after dyeing and hair bleaching, salon procedures of lamination and keratin straightening.

MAIN ACTIVE INGREDIENTS:

KERATIN envelops your hair and penetrates inside it restoring the damage caused to the hair structure. It fills the damaged parts and reconstructs the natural layer, reverts the hair to its original natural condition.

OAT SURFACTANTS are produced by acylating amino acids of oat. They do not change barrier functions of skin, produce thick and ultra-soft creamy lather for gentle cleansing of your scalp and hair. They are several times less aggressive compared to usual surfactants.

Blending of highly concentrated extracts: flax, horse chestnut, beggar-ticks, burdock root, ginger, acorus calamus, chili pepper - each of them strengthens hair follicles in its own way and promotes healthy hair growth.

AVOCADO OIL is a cocktail of vitamins (A, C, D, E, K, PP and B vitamins), natural minerals, saturated and desaturated fatty acids. All these components improve hair structure, strengthen hair follicles, make your hair lustrous, strong and elastic again.

PANTHENOL nourishes and strengthens hair roots. It has moisturizing and smoothing effect, gives shining luster to your hair along its full length.

HORSE FORCE®

Сертифицировано для людей



ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА® ЛОШАДИНАЯ СИЛА®

HORSE FORCE®

ШАМПУНЬ ДЛЯ РОСТА
И УКРЕПЛЕНИЯ ВОЛОС
с кератином
на основе овсяных ПАВ

Нежная очищающая формула шампуню на основе мягких веществ, полученных из овсяного зерна, с высокой концентрацией кератина, не содержащая сульфатов, парабенов и силиконов, создана для мягкого и бережного ухода за вашими волосами в любой погоде. Шампунь имеет нейтральный pH, идеальный для кожи человека. Постоянное применение шампуня способствует росту здоровых волос, укреплению и восстановлению каждого волоса по всей длине изнутри и снаружи. Особенно рекомендуется для использования после окрашивания и обесцвечивания волос, после салонных процедур ламинирования и кератинового выпрямления.

ОСНОВНЫЕ ДЕЙСТВИТЕЛЬНЫЕ ВЕЩЕСТВА:

КЕРАТИН — обволакивает волосы и, проникая вглубь, восстанавливает различные повреждения структуры волоса: заполняет поврежденные участки и воссоздает натуральный слой, доставляет волос до его первоначального состояния, возвращает природой.

Овсяные поверхностно-активные вещества (ПАВ) — получены ацилированием аминокислот овсяного зерна. Не меняют барьерные функции кожи, образуют густую и ультрамягкую сливочную пену для нежного очищения кожи и волос, в несколько раз менее агрессивны по сравнению с привычными ПАВами.

КЛУБЯЧЬ ВЫСОКОКОНЦЕНТРИРОВАННЫХ ЭКСТРАКТОВ: льня, каштана корня, череды, корня лопуха, имбиря, аира болотного, перца чили - каждый из них по своему укрепляет волосяные луковицы и способствует росту здоровых волос.

МАСЛО АВОКАДО — коктейль из витаминов (A, C, D, E, K, PP, витаминов группы B), природных минералов, насыщенных и ненасыщенных жирных кислот. Все эти вещества улучшают структуру волос, укрепляет волосяные луковицы, возвращают волосам природный блеск, силу и эластичность.

ПАНТЕНОЛ — питает и укрепляет корни волос. Обладает увлажняющим и разглаживающим эффектом, придает волосам сияющий блеск по всей длине.

HORSE FORCE®
ШАМПУНЬ
for hair growth
and strengthening

APPLICATION AREA: cosmetic product for hair treatment.
APPLICATION METHOD: apply the shampoo to wet hair and scalp, massage into lather. Rinse thoroughly. Repeat if necessary.
WARNING: do not use in case of individual intolerance to the product ingredients.
INGREDIENTS/СОСТАВ (INCI): Aqua, Sodium Lauryl Sarcosinate, Cocamidopropyl Betaine, Sodium Lauryl Ether Sulfate, Decyl Glucoside, Glyceryl Oleate, PEG-50 Polyethylene Glycol, Tetrasulfate, PEG-2, Hydroxyethyl Cocamide, Hydrolyzed Keratin, Avocado Oil Glyceryl Ester, PEG-40 Hydroxyethyl Cocamide, Linalyl Acrylate, Stearic Acid, Acacia Hippocastanum Extract, Bidens bipinnata Leaf Extract, Atractylodes Root Extract, Capsicum Frutescens Extract, Litsea Cubeba Essential Oil, Camanga Odorata Flower Oil, Panthenol, Polyquaternium-57, Citric Acid, Methylchloroethoxymethicone, Methylsiloxanediolone.

KEEP IN: 24 months. Once opened use within 6 months. After the expiry date do not apply the product.
STORAGE: Avoid direct sunlight, keep out of reach of children, store at +5°C to +25°C.



ГОСТ/GOST
31690-2012

ЛОШАДИНАЯ СИЛА®
ШАМПУНЬ
для роста
и укрепления волос

ОБЛАСТЬ ПРИМЕНЕНИЯ: средство косметического ухода за волосами.
СПОСОБ ПРИМЕНЕНИЯ: нанесите шампунь на хорошо увлажненные волосы и кожу головы, вбейте пену массажными движениями. Тщательно промойте голову водой. При необходимости процедуру повторите.
ПРОТИВОПОКАЗАНИЯ: индивидуальная непереносимость отдельных компонентов шампуня.
СРОК ГОДАСТИ: 24 месяца. После вскрытия упаковки — не более 6 месяцев. Подлежит обязательной периодической проверке.
УСЛОВИЯ ХРАНЕНИЯ: в защищенном от солнечных лучей, недоступном для детей месте при температуре от +5°C до +25°C.



OAT amino acids + keratin
e 250ml

PRODUCT FORM: plastic bottle, 250 ml.
MANUFACTURER: «ДИНА+» LLC, Russia, 142800, Moscow Region, Stupino city, Frunze Str., 9/14. Manufacturer address: Russia, 142800, Moscow Region, Stupino city, Transportnaya str., 22/2.
ORDERED BY (organization authorized to receive claims from customers): «ПК «Красота и Здоровье» LLC, Russia, 142100, Moscow Region, Podolsk city, Komсомольская str., 1, tel.: +7 (495) 272-46-40, www.horseforce.ru

ОВСЯНЫЕ аминокислоты + кератин
e 250мл

ФОРМА ВЫПУСКА: пластиковый флакон объемом 250 мл.
ИЗГОТОВИТЕЛЬ: ООО «ДИНА+», Россия, 142800, Московская обл., г. Ступино, ул. Фрунзе, вл. 9/14. Адрес производства: Россия, 142800, Московская обл., г. Ступино, ул. Транспортная, вл. 22/2.
ПО ЗАКАЗУ (организация, уполномоченная принимать претензии от потребителей): ООО «ПК «Красота и Здоровье», Россия, 142100, Московская обл., г. Подольск, ул. Комсомольская, д. 1, тел.: (499) 272-46-40, www.horseforce.ru

SHAMPOO FOR HAIR GROWTH AND STRENGTHENING HORSE FORCE

shampoos (non-coloring) shampoo

Product Information

Product Type	HUMAN OTC DRUG	Item Code (Source)	NHRIC:70349-0013
Route of Administration	CUTANEOUS		

Other Ingredients

Ingredient Kind	Ingredient Name	Quantity
INGR	AMINO ACIDS, HAIR KERATIN (UNII: G46579QK1M)	
INGR	AVOCADO OIL GLYCERETH-8 ESTERS (UNII: E99PA5PW2N)	
INGR	PANTHENOL (UNII: WV9CM0O67Z)	
INGR	SODIUM LAUROYL OAT AMINO ACIDS (UNII: FSU2K9B9N5)	
INGR	GINGER (UNII: C5529G5JPQ)	
INGR	HYDROGENATED CASTOR OIL (UNII: ZF94AP8MEY)	
INGR	LITSEA CUBEBA FRUIT (UNII: R3617MQA5Z)	
INGR	CANANGA OIL (UNII: 8YOY78GNNX)	
INGR	SUNFLOWER OIL (UNII: 3W1JG795YI)	
INGR	BIDENS TRIPARTITA FLOWERING TOP (UNII: 7378E9Z0AL)	
INGR	ARCTIUM LAPPAL ROOT (UNII: 597E9B13Z3)	
INGR	ACORUS CALAMUS ROOT (UNII: XY1K7KIQ0F)	
INGR	TABASCO PEPPER (UNII: J1M3NA843L)	
INGR	HORSE CHESTNUT (UNII: 3C18L6RJAZ)	

Packaging

#	Item Code	Package Description	Marketing Start Date	Marketing End Date
1	NHRIC:70349-0013-1	250 mL in 1 BOTTLE, PLASTIC; Type 1: Convenience Kit of Co-Package	02/01/2016	

Marketing Information

Marketing Category	Application Number or Monograph Citation	Marketing Start Date	Marketing End Date
Cosmetic		02/01/2016	

Labeler - Zeldis-farma, Ooo (682792992)

Registrant - Zeldis-farma, Ooo (682792992)

Establishment

Name	Address	ID/FEI	Business Operations
Zeldis-farma, Ooo		682792992	label(70349-0013)

